

ဖိလိပုန်သြဝါဒစာ။

1 ယေရှု ခရစ် နှင့်စပ်ဆိုင်သောအားဖြင့်အကျဉ်း ခံရသော ငါ ပေါလုနှင့်

ငါ့ညီ တိမောသေ သည်၊ ငါ တို့ ချစ် သော လုပ်ဘော် ဆောင်ဘက် ချင်းဖိလိပုန် 2 ငါတို့ချစ်သော နှမ အပုပိ ၊ ငါ တို့စစ်သူရဲ ချင်း အာခိပုပု

မှစ၍ သင် ၏ အိမ် ၌ ရှိသော အသင်းတော် ကို ကြားလိုက်ပါ၏။ 3 ငါတို့သခင် ယေရှု ခရစ် နှင့်

ငါ တို့အဘ တည်းဟူသောဘုရားသခင် အထံ တော်က ကျေးဇူး တော်နှင့်

ငြိမ်သက် ခြင်းသည် သင် တို့၌ ရှိပါစေသော။ 4 သင် သည်သခင်

ယေရှု ခရစ်ကို ယုံကြည် ၍

သန့်ရှင်း သူအပေါင်း တို့ကို ချစ် သည်ဟု ငါသည် ကြား လျှင် 5 ငါ ၏ဘုရားသခင် ကျေးဇူး တော်ကို အစဉ်

ချီးမွမ်း၍၊ သင့် အဘို့ အလိုငှာ ဆုတောင်း ပဌနာပြုလျက် နေ၏။ 6 ဆုတောင်းသောအချက်ဟူမူကား၊ သင် သည်

ယုံကြည် ခြင်းကို ဆက်ဆံ သော အရှိန် ကြီး၍၊ သူတစ်ပါး တို့ သည် ယေရှုခရစ် အဘို့ အလိုငှာ ငါ တို့၌

ကောင်း သောအရာ ရှိသမျှ တို့ကို ဝန်ခံ မည်အကြောင်း ဆုတောင်း ပဌနာပြု၏။ 7 အချင်းငါ့ညီ ၊ သင် သည်

သန်ရှင်း သူတို့၏

စိတ် နှလုံးကို သက်သာ စေသောကြောင့် ၊ သင် ၏မေတ္တာ ကို ထောက်၍ငါတို့သည် အလွန် ဝမ်းမြောက် ချမ်းသာ ခြင်းရှိ ၏။⁸ ထို့ကြောင့် ၊ သင် သည်ပြု သင့်သောအမှုအရာကို ပညတ် ထားခြင်းငှာ၊ ငါသည် ခရစ်တော် အားဖြင့် အလွန်

ရဲရင့် စရာ အခွင့် ရှိ သော်လည်း⁹ အသက်ကြီး သော ပေါလု တည်းဟူသောယေရှု ခရစ် ကြောင့် အကျဉ်း ခံရ သောသူ ဖြစ် လျက်ပင်၊ မေတ္တာ

အားဖြင့် သာ သင့်ကို တောင်းပန် ပါ၏။¹⁰ ချည်နှောင် ခြင်းကိုခံစဉ် တွင် ငါဖြစ်ဘွား စေသော သား တည်း ဟူသော¹¹ သင် သည် အထက် ကအသုံး မရသောသူ ၊ ယခု

တွင် ငါ နှင့် သင် သည် အသုံးရ

သောသူ ဩနေသိမ် အဘို့

ငါ တောင်းပန် ပါ၏။¹² ထိုသူ ကိုသင့် ထံသို့ငါပြန် စေသည်ဖြစ်၍၊ သူ့

ကို ငါ့ ရင် သွေးကဲ့သို့မှတ်လျက် လက်ခံလော့။¹³ ဧ ဝံဂေလိ တရားကြောင့် ချည်နှောင် ခြင်းကို ငါခံစဉ် တွင် ၊ သူသည် သင် ၏ ကိုယ်စားငါ့ ကို ပြုစုစေမည် အကြောင်း ၊ သူ့ကို ငါ ထား ချင် သော်လည်း¹⁴ သင် သည် ငါ၌ ကျေးဇူး ပြုရာတွင် အနိုင်ပြု ရသကဲ့သို့ မ ဟုတ်၊ အလိုအလျောက်ပြုစေချင် သော စိတ် ရှိ သည်ဖြစ်၍၊

သင် ၏ အခွင့် မ ရှိလျှင်

အလျှင်းမ ပြု လို ။ 15 ထိုမှတစ်ပါး၊ သင်သည်သူ့ ကို အစဉ် ရ စေခြင်းငှာ ၊ သူသည်သင်နှင့်ခဏ ကွာ သွားသည် ဟု ဆိုစရာရှိ၏။ 16 ထိုသို့ဆိုသော်၊ အစေခံ

ကျွန်ကဲ့သို့ ရမည်ဟု မဆိုလို၊ ငါ ၌ အထူးသဖြင့် ချစ် ညီ သော၊ သင် ၌ကား၊ ဇာတိ

အားဖြင့် ၎င်း ၊ သခင် ဘုရားအားဖြင့် ၎င်း၊ သာ၍ ချစ် သော ညီကဲ့သို့ရမည်ဟု ဆိုလိုသတည်း။ 17 သို့ဖြစ်၍ သင် သည်ငါ့ ကို အပေါင်းအဘော် ကဲ့သို့မှတ် လျှင် ၊ သူ့

ကို ငါ ကဲ့သို့ ပင် လက်ခံ လော့။ 18 သူသည် သင် ၌ပြစ်မှား ခြင်း၊ ကြွေးတင် ခြင်း တစ်စုံတစ်ခု ရှိလျှင် ၊ ငါ့ အတွက်အတာ မှတ် လော့။ 19 ဆပ်ပေး မည်ဟု ငါ ပေါ လု သည် ကိုယ် လက် နှင့်

ရေး ထား၏။ သို့ရာတွင်သင် ၏ကိုယ် တည်းဟူသော ကြွေး ကိုပင် ငါ့ အားဆပ်ပေးရသောအကြောင်း ရှိသည် ဟု ငါမ ဆို ။ 20 အချင်းငါ့ ညီ ၊ သခင် ဘုရား၌ ငါ့ကို ကျေးဇူး ပြုပါလော့။ ခရစ်တော် ၌

ငါ့ စိတ်နှလုံးကို သက်သာ စေပါလော့။ 21 သင် သည် နားထောင် မည်ဟု ယုံမှား ခြင်းမရှိသည် သာမက၊ ငါ ပြော သည်ထက် သာ၍ပြု မည်ဟု အမှန်သိ လျက် ငါ ရေး လိုက်ပါ၏။ 22 ထိုမှတစ်ပါး၊ ငါ တည်းခို စရာအရပ် ကိုလည်း

ပြင် လော့။ အကြောင်းမူကား ၊ သင် တို့သည်

ဆုတောင်း

ပဌနာပြုသောအားဖြင့် သင် တို့ရှိရာသို့ ငါရောက်ရ
သော အခွင့်ကို ပေး

တော်မူမည်ဟု မြော်လင့် ခြင်းရှိ၏။ 23 ယေရှု ခရစ်
ကြောင့်

ငါ နှင့်အတူ အကျဉ်းခံရသော ဧပဖြ မှစ၍ 24 ငါ ၏
လုပ်ဘော်ဆောင်ဘက် မာကု ၊ အာရိတုတာခု

၊ ဒေမ
၊ လုကာ

တို့သည် သင့် ကို နှုတ်ဆက် ကြ၏။ 25 ငါတို့ သခင်
ယေရှု ခရစ် ၏ ကျေးဇူး တော်သည် သင် တို့၏ စိတ်
ဝိညာဉ်နှင့်အတူ ရှိပါစေသတည်း။ အာမင်။

မြန်မာကျမ်းစာ

The Holy Bible in the Burmese language of Myanmar, Judson version of 1840

Public Domain

Language: ဗမာ (Burmese)

Translation by: Adoniram Judson

2021-07-11

PDF generated using Haiola and XeLaTeX on 11 Nov 2022 from source
files dated 26 Aug 2022

5602fb7e-6c4f-5434-acb0-8e67903ea45f